
1 

 

PROCES - VERBAL 

încheiat cu ocazia dezbaterilor şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului 

Medgidia 

din data de 31 martie 2020, ora 12 
00

 
 

Consiliul Local al Municipiului Medgidia s-a întrunit astăzi, 31 martie 2020, ȋn şedinţă 

ordinară, fiind convocat în baza dispoziţiei primarului nr. 305/25.03.2020, completată prin 

dispoziţia primarului nr. 307/26.03.2020. 

Şedinţa ordinară are loc la sediul Casei de Cultură „I.N. Roman”, str. Republicii, nr. 5, ȋn 

sala de la parter, incepând cu orele 12
.00 

şi este publică.  

La şedinţă, din numărul total de 18 consilieri locali in functie, sunt prezenţi 16 consilieri. 

Lipseşte domnul consilier Parpală Florentin şi domnul consilier Ion Narcis Ion.  

Preşedinte de şedinţă este desemnat domnul consilier local Caprinciu Stelică. 

Participă: primarul,Valentin Vrabie şi domnişoara secretar general al Municipiului 

Medgidia, Geafar Nesrin. 

Sunt invitaţi: dna Prunău Daniela- şef Serviciu A.P.L. şi doamna Ceauşu Ionela- consilier 

R.C.L.M.P.A.. 

Dl președinte de ședinţă: Buna ziua! In primul rand am rugamintea la dvs, in momentul 

cand va dau cuvantul, sa fiti cat se poate de scurti, la obiect, ca sa nu lungim pe degeaba 

intalnirea noastra de aici, stiti foarte bine in ce situatie ne aflam, nu are sens sa ne expundem 

degeaba, si pe noi si pe altii. 

Dl preşedinte de şedinţă supune la vot procesul-verbal ȋncheiat cu ocazia dezbaterilor 

şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului din data de 18 februarie 2020 care se 

votează cu  16 voturi „pentru”. 

Dl preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul ordinii de zi care se votează cu 16 voturi 

„pentru”. 

Ordinea de zi cuprinde: 

 

1. Proiect de hotarare nr. 22 privind ȋndreptarea erorii materiale strecurate la poziţia 7 

din anexa la HCL 16/18.02.2020 

 

2. Proiect de hotarare nr. 23 privind iniţierea procedurii de vânzare ȋn condiţiile art. 

364 din OUG 57/2019 privind Codul Administrativ a imobilului teren ȋn suprafaţă de 

493 mp proprietate privată a municipiului Medgidia având număr cadastral 103005 

 

3. Proiect de hotarare nr. 24 privind aprobarea repartizării unităţii locative situate ȋn 

bloc ANL din municipiul Medgidia, strada Vânătorilor, nr. 25, bl.31, et. 1, ap. 19, 

Judeţul Constanţa 

 

4. Proiect de hotarare nr. 25 privind aprobarea repartizării unităţii locative situate ȋn 

bloc ANL din municipiul Medgidia, strada Vânătorilor, nr. 25, bl.31, et. 2, ap. 36 

garsonieră, Judeţul Constanţa  

 

5. Proiect de hotarare nr. 26 privind aprobarea repartizării unităţii locative situate ȋn 

bloc ANL din municipiul Medgidia, strada Vânătorilor, nr. 25, bl.31, et. 2, ap. 30, 

Judeţul Constanţa 
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6. Proiect de hotarare nr. 28 privind aprobarea documentaţiei tehnico economice – 

DALI şi principalii indicatori tehnico economici pentru obiectivul de investiţie 

“AMENAJARE PARC IMUM “ - Medgidia 

 

7. Proiect de hotarare nr. 30 privind ȋncetarea aplicabilităţii Hotărârii nr. 

13/18.02.2020 

 

8. Proiect de hotarare nr. 33 privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al 

Poliţiei Locale Medgidia pentru anul 2020 

 

9. Proiect de hotarare nr. 34 privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 

cheltuieli al Clubului Sportiv Medgidia pentru anul 2020 

 

10. Proiect de hotarare nr. 35 privind aprobarea rectificării bugetului local de venituri şi 

cheltuieli al municipiului Medgidia pentru anul 2020. 

 

11. Proiect de hotarare nr. 36 privind aprobarea modificării şi completării HCL 

Medgidia nr. 60/23.03.2017 

 

12. Proiect de hotarare nr. 37 privind aprobarea modificării organigramei şi statului de 

funcţii ale Spitalului Municipal Medgidia 

 

13. Proiect de hotarare nr. 38 privind modificarea Articolului numărul 2 din HCL nr. 

5/30.01.2020 

 

14. Proiect de hotarare nr. 39 privind stabilirea procedurii de desfăşurare a şedinţelor 

Consiliului Local al Municipiului Medgidia, ȋn situaţii excepţionale, constatate de 

autorităţile abilitate 

 

15. Proiect de hotarare nr. 40 privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 

cheltuieli al Spitalului Municipal Medgidia pentru anul 2020 
 

                Diverse 

 

 

      Se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi privind ȋndreptarea erorii materiale 

strecurate la poziţia 7 din anexa la HCL 16/18.02.2020 

 Dl președinte de ședinţă prezintă documentatia punctului cu menţiunea că proiectul a 

fost avizat ȋn comisiile de specialitate, având avizul favorabil al secretarului general al 

municipiului Medgidia. 

                  Nefiind interventii se supune la vot si se adopta cu 16 voturi „pentru”. 

       Se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi privind iniţierea procedurii de vânzare 

ȋn condiţiile art. 364 din OUG 57/2019 privind Codul Administrativ a imobilului teren ȋn 

suprafaţă de 493 mp proprietate privată a municipiului Medgidia având număr cadastral 103005. 

 Dl președinte de ședinţă prezintă documentatia punctului cu menţiunea că proiectul a 

fost avizat ȋn comisiile de specialitate, având avizul favorabil al secretarului general al 

municipiului Medgidia. 

 Nefiind interventii se supune la vot si se adopta cu 16 voturi „pentru”. 
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       Se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi privind aprobarea repartizării unităţii 

locative situate ȋn bloc ANL din municipiul Medgidia, strada Vânătorilor, nr. 25, bl.31, et. 1, ap. 

19, Judeţul Constanţa. 

 Dl președinte de ședinţă prezintă documentatia punctului cu menţiunea că proiectul a 

fost avizat ȋn comisiile de specialitate, având avizul favorabil al secretarului general al 

municipiului Medgidia. 

 Nefiind interventii se supune la vot si se adopta cu 16 voturi „pentru”. 

       Se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi privind aprobarea repartizării unităţii 

locative situate ȋn bloc ANL din municipiul Medgidia, strada Vânătorilor, nr. 25, bl.31, et. 2, ap. 

36 garsonieră, Judeţul Constanţa. 

 Dl președinte de ședinţă prezintă documentatia punctului cu menţiunea că proiectul a 

fost avizat ȋn comisiile de specialitate, având avizul favorabil al secretarului general al 

municipiului Medgidia. 

 Nefiind interventii se supune la vot si se adopta cu 16 voturi „pentru”. 

      Se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi privind aprobarea repartizării unităţii 

locative situate ȋn bloc ANL din municipiul Medgidia, strada Vânătorilor, nr. 25, bl.31, et. 2, ap. 

30, Judeţul Constanţa. 

 Dl președinte de ședinţă prezintă documentatia punctului cu menţiunea că proiectul a 

fost avizat ȋn comisiile de specialitate, având avizul favorabil al secretarului general al 

municipiului Medgidia. 

 Nefiind interventii se supune la vot si se adopta cu 16 voturi „pentru”. 

       Se trece la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi privind aprobarea documentaţiei tehnico 

economice – DALI şi principalii indicatori tehnico economici pentru obiectivul de investiţie 

“AMENAJARE PARC IMUM “ – Medgidia. 

 Dl președinte de ședinţă prezintă documentatia punctului cu menţiunea că proiectul a 

fost avizat ȋn comisiile de specialitate, având avizul favorabil al secretarului general al 

municipiului Medgidia. 

 Nefiind interventii se supune la vot si se adopta cu 16 voturi „pentru”. 

      Se trece la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi privind ȋncetarea aplicabilităţii Hotărârii 

nr. 13/18.02.2020. 

 Dl președinte de ședinţă prezintă documentatia punctului cu menţiunea că proiectul a 

fost avizat ȋn comisiile de specialitate, având avizul favorabil al secretarului general al 

municipiului Medgidia. 

 Nefiind interventii se supune la vot si se adopta cu 15 voturi „pentru” si vot 

„abtinere”(dl consilier Rotaru Ion Aurel). 

      Se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi privind aprobarea bugetului de venituri 

şi cheltuieli al Poliţiei Locale Medgidia pentru anul 2020. 

 Dl președinte de ședinţă prezintă documentatia punctului cu menţiunea că proiectul a 

fost avizat ȋn comisiile de specialitate, având avizul favorabil al secretarului general al 

municipiului Medgidia. 

 Dl consilier Marian Butnaru: In sfarsit se aproba bugetul politiei, dupa trei ani. 

 Dl consilier Rotaru Ion: Vreau sa intreb si eu de ce in sedinta trecuta cand a intrebat 

doamna vice de ce nu exista buget si primaria si directorul economic a zis ca nu este cazul. Ce v-

a determinat acum sa veniti cu aceasta propunere de buget? 

 Dl primar Valentin Vrabie: Fiind ordonator principal de credite, sunt indreptatit ca 

procedurile legate de buget sa le calculez eu. E vorba de niste calcule economice, de niste 

premise.... 
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 Dl consilier Rotaru Ion: Ati spus ca nu este cazul sa fie buget. 

 Dl primar Valentin Vrabie: Da, la momentul respectiv. 

 Dl presedinte de sedinta supune la vot si se adopta cu 14 voturi „pentru” si 2 voturi 

„abtinere” (dnii consilieri Rotaru Ion si Pricop Constantin). 

      Se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi privind aprobarea rectificării bugetului 

de venituri şi cheltuieli al Clubului Sportiv Medgidia pentru anul 2020. 

 Dl președinte de ședinţă prezintă documentatia punctului cu menţiunea că proiectul a 

fost avizat ȋn comisiile de specialitate, având avizul favorabil al secretarului general al 

municipiului Medgidia. 

      Dl consilier Chirita Liviu: M-am uitat in adresa de inaintare si intrebarea mea este 

de unde se ia suma de 630.000? Cheltuielile de functionare sunt in valoare de 3 milioane 700, 

defalcare pe trimestul I 1 milion 854 si in trimestrul II 1 milion 254 si in trimestrul III, 414.500. 

De unde ia 630.000? Trimestrul III adunat cu trimestrul IV nu acopera suma aceasta. El are buget 

de functionare 4 milioane 843, are 1 milion si ceva la salarii si restul cheltuieli de functionare 

prevazute. 

Dl președinte de ședinţă: Se transfera din trimestrul IV in trimestul I. 

Dl consilier Chirita Liviu: In bugetul initial nu se regaseste suma. 

Dl primar Valentin Vrabie: Cum nu se regaseste? Cum sa mut o suma daca nu o 

ai?Competitiile sunt diferite si nu se impart in mod egal. 

Dl consilier Chirita Liviu: Eu vorbesc pe documentul care este anexa. 

Dl președinte de ședinţă: Documentul care este anexa, este bugetul care este in forma 

noua, in conditiile in care cei 630 de mii sunt deja prinsi pentru trimestrul I. Daca incerci sa le 

aduni acum, nu isi are logica. Pentru ce sa le aduni daca asta deja este modificat? 

Dl consilier Chirita Liviu: Ca valoare, ca subventie data de primarie catre clubul 

sportiv, suma este aceeasi. 

Dl primar Valentin Vrabie: Si atunci ce nu este in regula? Pai in interiorul bugetului, 

daca facem modificari... 

Dl consilier Chirita Liviu: Facem domnul primar, si daca... 

Dl primar Valentin Vrabie: Dar sunt calculele lor. 

Dl președinte de ședinţă: E posibil sa nu avem activitate sportiva nici in trimestul II. 

Ramane de vazut ce va facem clubul sportiv mai departe, prin prisma somajului tehnic, daca 

toate competitiile sunt oprite. 

Dl primar Valentin Vrabie: Noi acum vom lua 1 milion de lei de la clubul sportiv si 

vom aloca pentru proiectul al treilea de asfaltare care este prins in rectificarea de buget a 

primariei, deci diminuam bugetul clubului cu 1 milion de lei, dar se fac niste permutari. 

Dl consilier Chirita Liviu: Pai asta este problema ca nu sunt previzionati in trimestrul 

IV suma aceasta de 630 mii. 

Dl primar Valentin Vrabie: Asta este treaba lor. Per total daca pica bugetul, in interior 

si le fac, ca este ordonator tertiar de credite, raspunde in fara Curtii de Conturi. 

Dl presedinte de sedinta supune la vot proiectul care se adopta cu 12 voturi “pentru” si 4 

voturi “abtinere” (dnii consilieri Pricop Constantin, Rotaru Ion, Paun Niculae, Chiritia Liviu). 

Se trece la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi privind aprobarea rectificării bugetului 

local de venituri şi cheltuieli al municipiului Medgidia pentru anul 2020. 

             Dl președinte de ședinţă prezintă documentatia punctului cu menţiunea că proiectul a 

fost avizat ȋn comisiile de specialitate, având avizul favorabil al secretarului general al 

municipiului Medgidia. 

             Nefiind interventii se supune la vot si se adopta cu 16 voturi „pentru”. 
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 Se trece la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi privind aprobarea modificării şi 

completării HCL Medgidia nr. 60/23.03.2017 

             Dl președinte de ședinţă prezintă documentatia punctului cu menţiunea că proiectul a 

fost avizat ȋn comisiile de specialitate, având avizul favorabil al secretarului general al 

municipiului Medgidia. 

Dl consilier Rotaru Ion: Modificam HCL referitor la clubul sportiv, adica mai infiintam 

o sectie de pescuit sportiv. Am si eu prieteni vanatori, jucatori de table... 

Dl primar Valentin Vrabie: Bineinteles, daca sunt doritori, daca exista sectie pentru 

asta, facem domnule consilier, sa fie membri participanti. 

Dl presedinte de sedinta supune la vot proiectul care se adopta cu 14 voturi “pentru” si 2 

voturi “abtinere” (dnii consilieri Rotaru Ion, Chiritia Liviu). 

Se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi privind aprobarea modificării organigramei 

şi statului de funcţii ale Spitalului Municipal Medgidia. 

             Dl președinte de ședinţă prezintă documentatia punctului cu menţiunea că proiectul a 

fost avizat ȋn comisiile de specialitate, având avizul favorabil al secretarului general al 

municipiului Medgidia. 

             Nefiind interventii se supune la vot si se adopta cu 16 voturi „pentru”. 

 Se trece la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi privind modificarea Articolului numărul 2 

din HCL nr. 5/30.01.2020. 

             Dl președinte de ședinţă prezintă documentatia punctului cu menţiunea că proiectul a 

fost avizat ȋn comisiile de specialitate, având avizul favorabil al secretarului general al 

municipiului Medgidia. 

             Nefiind interventii se supune la vot si se adopta cu 16 voturi „pentru”. 

 Se trece la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi privind stabilirea procedurii de desfăşurare 

a şedinţelor Consiliului Local al Municipiului Medgidia, ȋn situaţii excepţionale, constatate de 

autorităţile abilitate. 

             Dl președinte de ședinţă prezintă documentatia punctului cu menţiunea că proiectul a 

fost avizat ȋn comisiile de specialitate, având avizul favorabil al secretarului general al 

municipiului Medgidia. 

             Nefiind interventii se supune la vot si se adopta cu 16 voturi „pentru”. 

 Se trece la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi privind aprobarea rectificării bugetului de 

venituri şi cheltuieli al Spitalului Municipal Medgidia pentru anul 2020. 

             Dl președinte de ședinţă prezintă documentatia punctului cu menţiunea că proiectul a 

fost avizat ȋn comisiile de specialitate, având avizul favorabil al secretarului general al 

municipiului Medgidia. 

Dl consilier Rotaru Ion: Deci aceasta rectificare se datoreaza acestui virus si ati 

prevazut sa lauti bani de la clubul sportiv am inteles... 

Dl primar Valentin Vrabie: De la clubul sportiv se duc bani pentru al treilea proiect de 

asfaltare. 

Dl consilier Rotaru Ion: Am inteles. Nu ati prevazut in buget bani pentru situatii de 

urgenta. 

Dl primar Valentin Vrabie: Au fost la inceput anului. Cand ati aprobat bugetul, exista 

un capitol special, sume alocate pentru situatii de urgenta. 

Dl consilier Rotaru Ion: Aveti de gand sa luati de la activitatile cultural artistice, ma 

refer la Dapyx... 

Dl președinte de ședinţă: Dl Rotaru discutam de rectificarea bugetului Spitalului 

Municipal Medgidia, nu al municipiului Medgidia. 
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Dl consilier Rotaru Ion: Pai pentru spital intreb. 

Dl primar Valentin Vrabie: Vreau sa iau de la consilieri si sa dau la spital. 

Dl consilier Rotaru Ion: Da si de la dvs. 

Dl primar Valentin Vrabie: Ca sa va raspund, festivalul Dapyx este pe fonduri 

europene domnul Rotaru, de doi ani de zile, deci nu putem sa luam din fonduri europene si sa 

ducem unde vreti dvs. 

Dl consilier Rotaru Ion: Se va mai tine anul acesta? 

Dl primar Valentin Vrabie: Daca Dumnezeu ne va da voie, tinem. De ce, aveti o 

problema cu festivalul?  

Dl consilier Rotaru Ion: Ma gandeam ca.... 

Dl primar Valentin Vrabie: Pai nu putem sa facem deturnare de fonduri ca vreti dvs. 

Dl consilier Rotaru Ion: Pai trebuie sa confirmam cu dezinfectie. 

Dl primar Valentin Vrabie: Pe strazi? 

Dl consilier Rotaru Ion: Pe strazi, pe trotuare. 

Dl primar Valentin Vrabie: Pai nu este nicio masura in sensul asta. Doar la Consiliul 

judetean se dezinfecteaza drumurile judetene. 

Dl presedinte de sedinta supune la vot proiectul care se adopta cu 15 voturi “pentru” si 1 

voturi “abtinere” (dl consilier Butnaru Marian). 

Se trece la punctul II Diverse. 

La mapa avem o informare de la Apollo Ecoterm, raportul administratorului, ati luat 

cunostinta de ea, a fost transmisa pe mail, o solicitare de la Raja... 

Dra secretar general: La o solicitare exista raspuns si voi transmite eu domnilor 

consilieri pe mail, cel cu privire la Raja. Celalalt priveste sediul PSD, o sa vina o informare de la 

DGDPP, ca exista un litigiu intre partidul PSD si noi, exista o informare si o sa va transmit. 

Dl consilier Rotaru Ion: Litigiul in ce consta? 

Dra secretar general: Este un litigiu pentru ca nu si-au platit chiria la timp si este 

actionat in instanta, avand ca obiect rezilierea. 

Dl consilier Marian Butnaru: Domnule primar suntem deja in aprilie si situatia in care 

suntem in acest moment, impreuna cu doamna director economic sa avem o dezbatere publica cu 

tot ce inseamna taxe si impozite. 

Dl primar Valentin Vrabie: In situatia asta nu cred ca se poate o dezbatere...ne gandim 

si daca exista o posibilitate legala. 

Dra secretar general: Dezbaterea publica sepoate face online, se afiseaza pe site si 

propunerile vor veni online. 

Dl consilier Marian Butnaru: Vreau sa va spun un lucru, ce va urma, va fi tragic. Din 

puctul meu de vedere va trebui sa aveti o situatie clara la ceea ce inseamna buget, in momentul in 

care in trimstrul II nu se vor obtine venituri. Cu cei 630 de miliarde, macar trebuia sa aiba o 

justificare... 

Dl primar Valentin Vrabie: Au gresit impartirea pe trimestre si acum au corelat-o. 

Dl consilier Marian Butnaru: Eu v-am spus dinainte ca au gresit, dar dadeau o 

explicatie. 

Dl primar Valentin Vrabie: Era pentru prima data cand contabila clubului a lucrat in 

contabilitate publica si cum au mers pana anul trecut, au mers in alt sistem. 

Dl consilier Marian Butnaru: Eu am sesizat de atunci ca este o gresala. 

Dl primar Valentin Vrabie: Si eu au sustinut ca da, dar nu a fost asa. 

Dl consilier Chirita Liviu: Referitor la Apollo Ecoterm, nu este clar la ce nivel se afla 

sociatatea ca proces de reorganizare. Stiu ca la un moment trebuia depus un plan de reorganizare 
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si sa vedem functioarea sociatatii, ce s-a platit din datoriile vechi catre creditori din acel tabel de 

creante. Eu vreau sa stiu la ce nivel s-a ajuns cu acest plan de reorganizare din punct de vedere al 

functionarii conform programului de reorganizare pentru stingerea datoriilor, conform tabelului 

de creante. 

Dra secretar general: Dvs sugerati sa solicitam o informare la Apollo Ecoterm cu 

privire la situatia de reorganizare. 

Dl consilier Chirita Liviu: Trebuia sa apara in instanta cu programul de reorganizare 

aprobata de creditori. Nu am vazut asa ceva. 

Dl președinte de ședinţă: Pana sa apara planul de reorganizare aprobat de creditori, 

trebuia sa apara planul de reorganizare aprobat de asociatul unic. Faptul ca nu a ajuns inca la 

asociatul unic, adica la noi, consiliul local, asta inseamna ca acel plan este inca in lucru. Asta 

este pararea mea, asa cred eu. 

Dl consilier Chirita Liviu: Cu activitatile pe care le da primaria, Apollo Ecoterm nu 

reuseste sa existe decat pentru functionarea de zi cu zi. 

Dl președinte de ședinţă: Sa vina sa spuna ca nu poate sa plateasca decat 10%. Daca se 

aproba planul pe varianta respectiva, 10% va plati, nu este nicio problema. Pana nu vedem 

planul, degeaba facem supozitii. 

Dl consilier Chirita Liviu: Mi se pare mult ca termen, cred ca nici creditorilor nu le 

convine sa nu primeasca banii. 

Dl președinte de ședinţă: Solicitam ca in urmatoarea sedinta Apollo sa ne puna la 

dispozitie o situatie mai detaliata la modul, situatia la care se afla la vremea respectiva. 

      Preşedintele de şedinţă desemnat domnul consilier local Caprinciu Stelica declară 

închise lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Medgidia din data de 

31.03.2020. 

 

Preşedinte de şedinţă, 

        CAPRINCIU STELICA 

 

 

 

 

Secretar general al municipiului, 

      jr.Geafar Nesrin 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Redactat conform înregistrării audio 
Consilier, Popa Feza 

Compartimentul R.C.L.M.P.A. 
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